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La ministra de Salut, Benestar i 
Treball, Sílvia Bonet, va avançar 
ahir que les dues plantes deso-
cupades que hi ha a El Cedre 
podrien rebre un nou ús si la 
situació pressupostària ho per-
met, tot i que encara s’ha d’estu-
diar la proposta, en el transcurs 
de la visita als pacients del cen-
tre sociosanitari i de l’Hospital 
Nostra Senyora de Meritxell, 
amb motiu de les festes nada-
lenques.

I és que ara per ara no hi ha 
llista d’espera per als pacients 
del centre sociosanitari El Cedre 
i, segons va afirmar la ministra, 
quan n’hi ha, amb més o menys 
celeritat es poden reubicar. És 
per aquest motiu que Bonet va 
confirmar que es planteja l’op-
ció de destinar les dues plantes 
que encara no s’han obert a co-
brir altres necessitats que pu-
guin sorgir. 

Una de les opcions seria que 
les ocupessin pacients de qual-
sevol edat per a estades llar-
gues, com per exemple rehabi-

litacions. Per ara, però, només 
són idees, ja que la ministra va 
recordar que dependrà de la 
situació pressupostària que es 
puguin tirar endavant “més o 
menys projectes”. 

Quant a les mesures propo-
sades per la CASS per reduir el 
dèficit, la ministra va destacar 

que encara les estan estudiant 
però que el que és clar és que 
s’hauran de començar a aplicar 
aviat. No va definir quina seria 
la primera acció a realitzar, però 
sí que va aclarir que el que es 
farà no serà retallar en serveis 
que necessitin els ciutadans, 
sinó intentar optimitzar i racio-

nalitzar els recursos que no són 
imprescindibles. 

Per posar un exemple dels re-
cursos que es podrien controlar 
més, la ministra va fer referència 
a les radiografies, de què podria 
ser que en alguns casos es fes 
un ús excessiu, i que “no per fer 
una radiografia diària al pacient 

se li dóna més qualitat”. A partir 
del gener es podrien començar 
a aplicar les mesures per reduir 
el dèficit, segons va assegurar la 
ministra, i això es faria de mane-
ra gradual i no totes alhora.

Pel que fa a la nova directora 
del servei d’Atenció Primària, 
Montserrat Molas, la ministra 
va assegurar que se l’ha triat per 
la seva experiència i les seves 
capacitats, però que s’ha fet des-
prés de consultar als candidats 
del país. Segons va explicar, es 
va oferir el càrrec a tres perso-
nes del Principat, que no el van 
voler assumir perquè tenien 
“altres tasques que els interes-
sen molt”. Per això es va esco-
llir Molas, que “és una persona 
molt ben formada i preparada 
per al replantejament del servei 
d’Atenció Primària”. 

Salut estudiarà obrir les plantes buides 
d’El Cedre a pacients de qualsevol edat
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Bonet diu que dependrà de la situació pressupostària que es facin més o menys projectes
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La ministra de salut, sílvia Bonet, va visitar ahir l’hospital i El Cedre amb motiu de les festes nadalenques.

La ministra assegura 
que les mesures per 
reduir el dèficit de la 

CASS seran progressives

Sindicatura va fer públic ahir 
un comunitat en el qual aclaria 
el conflicte produït a l’entorn 
de la proposta d’acord d’An-
dorra pel Canvi (ApC) per 
millorar l’espai transfronterer 
francoandorrà. L’òrgan rector 
del Consell General defensa 
la seva actuació i explica que, 
havent acceptat a tràmit la 
proposta el 20 de desembre, el 
termini per presentar esmenes 

s’acabarà el 15 de març de l’any 
vinent.

D’aquesta manera, Sindi-
catura assegura que si la pro-
posta s’hagués admès a tràmit 
el 17 de desembre, el termini 
per a la presentació d’esme-
nes hauria finalitzat l’11 març, 
i per tant, el fet que s’aturés 
per la manca de la signatura 
dels altres consellers del grup 
parlamentari no ha suposat un 
endarreriment tan important 
com el que va denunciar el 

conseller d’Andorra pel Canvi 
Carles Ensenyat.

A més a més, Sindicatura 
aclareix que el tecnicisme al 
qual es va fer referència i pel 
qual es va rebutjar l’entrada de 
la proposta d’acord és “només” 
l’article 138.1 del reglament del 
Consell General, en què es dis-
posa que un grup parlamentari 
o un conseller general, amb la 
signatura de dos membres de 
la cambra, poden presentar 
en el ple propostes d’acord en 

relació amb matèries no legis-
latives. 

Atès que la signatura que 
acompanyava la proposta no 

corresponia a la del president ni 
tampoc a la del càrrec suplent 
del grup parlamentari Andorra 
pel Canvi, es va rebutjar el text.

Posteriorment, Sindicatura 
va decidir deixar oberta la ses-
sió perquè en el més breu ter-
mini possible es pogués adme-
tre la proposta d’acord. A més, 
el comunicat enviat per Sindi-
catura diu que, un cop esmenat 
l’error, en data 20 de desembre, 
es va tornar a examinar el text, 
es va admetre a tramitació i s’ha 
obert un període de quinze dies 
per a la presentació d’esmenes, 
que s’acabarà el 15 de març del 
2011, ja que el present període 
de sessions del Consell General 
finalitza a finals de desembre i 
no es reprendrà fins al març. 

Sindicatura aclareix el conflicte 
amb la proposta d’acord d’ApC
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El síndic, Josep Dallerès.


